
Beste Zoerselaar

Zo’n drieduizend N-VA-leden 
woonden in mei het congres van 
onze partij bij. Ook N-VA Zoersel 
tekende present. De hallen van 
Antwerp Expo waren goed gevuld 
voor actieve debatsessies rond een 
leefbaar en innovatief Vlaanderen, 
een warm en weerbaar Vlaanderen, 
een veilig en vrij Vlaanderen, een 
democratisch en sterk Vlaanderen en 
een verantwoordelijk en welvarend 
Vlaanderen. De fi nale congres-
teksten zullen de komende jaren 
het politiek handelen van onze partij 
bepalen, ook in Zoersel. 

Lokaal kijken we terug op een 
geslaagd lenteontbijt. Kamerlid Bert 
Wollants, de energiespecialist van 
onze partij, gaf ons heldere in-
zichten mee over het energiedebat. 

Wellicht zag u onze stand op de 
braderij in Sint-Antonius. Het was 
echt een top editie, met veel volk en 
een heerlijk zomerweertje. 

De elfjuliviering komt eraan. Ik 
hoop u daar te ontmoeten want het 
vieren van onze feestdag is een 
belangrijk moment.

Ontmoet onze raadsleden
N-VA Zoersel komt naar u toe. We houden de vinger aan de pols. Wat beroert u als 
burger? Wat verwacht u van onze raadsleden? Wat denkt u over het gevoerde beleid?

Vertel ons wat u goed vindt en wat beter kan op onze Ontmoetingsmomenten in het 
najaar. U vindt de N-VA-stand:

    op zondag 1 oktober bij mijnheer 
Kiekeboe in Zoersel; 

    op zondag 15 oktober in Halle bij 
de Kiosk; 

    op zondag 22 oktober in 
St.-Antonius aan gebouw de 
Vleugel in de Achterstraat. 

Onze burgemeester, schepen en 
raads- en bestuursleden verwel-
komen u tussen 11 uur en 14 uur.

Onze N-VA-stand zal er staan, net 
zoals op de braderij in juni.

Hang de 
leeuw uit 
op 11 juli
De leeuwenvlag is het 
symbool van onze gemeen-
schap. Op 11 juli vieren 
wij de Vlaamse feestdag. 
Aarzel niet en hang de leeu-
wenvlag uit. En vergeet ook 
niet om op vrijdagavond 7 
juli naar het gemeentepark 
in Halle te komen. Vier mee 
onze feestdag.

Vlag als symbool
Groepen scharen zich achter 
een vlag om solidariteit met 

de medestanders uit te druk-
ken, om uiting te geven aan 
hun eigenheid, om respect 
af te dwingen voor hun ge-
meenschap. In vele landen is 
het vanzelfsprekend om op 
feestdagen te vlaggen met de 
eigen vlag. Denken we maar 
aan Nederland,  Friesland, 
Duitsland, Zwitserland, 
de Scandinavische landen, 
Baskenland en Catalonië, 
Schotland en Bretagne. 

Daar wordt fier en massaal 
gevlagd op feestdagen. Wij 
Vlamingen, aarzelen te 
dikwijls om op 11 juli onze 
vlag, de leeuwenvlag, uit 
te hangen. Daarom onze 
warme oproep: hang op 11 
juli de leeuwenvlag en maak 
zo duidelijk dat we dan onze 
feestdag vieren.

Vlaanderen feest
En natuurlijk zijn er ook in 
Zoersel festiviteiten ter gele-
genheid van onze feestdag. 
Parkplezier staat op vrijdag-
avond 7 juli helemaal in het 
teken van de Vlaamse feest-
dag. Het volledige program-
ma vindt u op de webstek van 
de gemeente Zoersel.

Walda Van Onckelen,
voorzitter N-VA Zoersel
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Voor een veilig Zoersel
Bijna tweehonderd politiemensen, ongeveer evenveel mannen als vrouwen, werken 
hard aan de veiligheid in onze politiezone die naast Zoersel ook de gemeenten Brecht, 
Malle en Schilde omvat. Met succes, zo blijkt uit de Gemeentemonitor. Zoerselaren 
voelen zich veiliger dan de gemiddelde Vlaming. Wij lazen voor u het Jaarverslag 2022 
van de Politiezone Voorkempen. Het bevat heel wat nuttige informatie. U vindt het 
document op de webstek van de politiezone. 

Steeds meer specialisatie
Zoersel is een veilige gemeente. Maar dat 
betekent natuurlijk niet dat er geen mis-
drijven gebeuren. Onze politiezone om-
vat voor een deel landelijk gebied, maar 
ook meer verstedelijkte kernen op de as 
Antwerpen-Turnhout. Alle hedendaagse 
vormen van criminaliteit komen voor. 
Dat betekent ook dat de politie zich daar-
in moet specialiseren, denk bijvoorbeeld 
aan cybercriminaliteit of drugsdelicten. 
N-VA Zoersel vindt dat de politie de 
nodige technische middelen moet blijven 
krijgen om misdaad aan te pakken.

En natuurlijk ook mensen. Onze zone is 
voortdurend op zoek naar mensen die 
bij de politie willen komen werken. Een 
job waarbij je je inzet voor de veiligheid 
van je medeburgers betekent dat je elke 
dag kan bouwen aan een betere samen-
leving. Veeleisend is zo’n job zeker, maar 
ze schenkt ook veel voldoening, want u 
levert een onmisbare bijdrage aan een 
rechtvaardigere wereld en daar is blijvend 
nood aan.

Minder inbraken
De laatste tien jaar daalt het aantal 
diefstallen in woningen in onze zone. 
In 2022 waren er wel meer pogingen tot 
inbraak. Dankzij technologie als num-
merplaatherkenning en intens gebruik 
van databanken slaagt de politie erin 
bendes op te rollen. De ANPR-camera’s 
waar N-VA Zoersel voor ijverde, bewijzen 
hun nut. 

U kan zelf ook wat doen. Alerte burgers 
die zich organiseren in buurtinformatie-
netwerken (BIN’s) helpen om informatie 

aan te reiken. Inzetten op inbraakpre-
ventie blijft nodig. Twaalf vrijwilligers 
zijn uitstekend opgeleid om u en onze 
bedrijven daarbij te adviseren. Maak 
gebruik van dat aanbod. Op de website 
van Politie Voorkempen vindt u een 
aanvraagformulier. 

Minder fi etsdiefstallen
Het aantal geregistreerde fietsdiefstallen 
daalde de voorbije jaren spectaculair. 
De politie is op de maandelijkse markt, 
in scholen en op evenementen aanwezig 
om fietsen te labelen en preventieadvies 
te geven. Een gelabelde fiets, in combi-
natie met een stevig slot, maakt een fiets 
minder aantrekkelijk voor dieven. N-VA 
Zoersel ijvert ook verder voor veilige 
fietsenstallingen. Wordt uw fiets toch 
gestolen? Geef dat dan zeker aan bij de 
politie. Zo komen teruggevonden twee-
wielers makkelijker weer bij de eigenaar 
terecht.

Drugs: preventie én repressie
In de cijfers daalt ook het aantal drugs-
feiten. De politie voert specifieke acties 
rond drugbezit, dealen en openbaar 
druggebruik. Via www.drugsplanta-
geontdekt.be kan u op een veilige en 
anonieme manier de politie verwittigen 
over vermoedelijke de aanwezigheid van 
cannabisplantages, drugslabo’s of de 
dumping van drugsafval. 

N-VA Zoersel wil ook sterk inzetten op 
drugspreventie. Politiemensen trekken 
naar de scholen om leerlingen te infor-
meren. Voor het secundair onderwijs 
ontwikkelden zij een uniek concept 
waarbij ze de dialoog in de klas op gang 

brengen aan de hand van getuigenissen. 
Geen saaie voordrachten dus.

Meer verkeersongevallen
Het verkeer wordt steeds drukker. Dat 
betekent helaas ook meer ongevallen, 
gelukkig vooral met materiële schade. 
Meer mensen verplaatsen zich met de 
fiets en dat is zeker een goede zaak. Maar 
dat zien we ook in de cijfers. Vaker dan 
vroeger zijn er fietsers betrokken bij een 
verkeersongeval. 

N-VA Zoersel wil verder inzetten op een 
verbetering van de fietsinfrastructuur 
én op een verkeersveilige omgeving 
voor alle weggebruikers. Daarnaast 
blijven preventie – zoals fietslessen – én 
controle belangrijk. Dat we op de goede 
weg zijn, bewijst de erkenning van 
Zoersel als ‘Verkeersveilige gemeente’. 
Die werd op 31 mei in het provinciehuis 
uitgereikt. 

DEZE TIPS KUNNEN ALVAST HELPEN: 

•  Doe altijd ramen en deuren op slot, ook als u maar even weg bent.

•  Plaats waardevolle voorwerpen uit het zicht.

•  Op reis? Laat buren uw brievenbus leegmaken en uw verlichting en rolluiken bedienen.

•  Vermeld op sociale media niet dat u op reis bent.

•  Berg materiaal, zoals ladders of tuingereedschap, dat inbrekers van pas kan komen, op.

Burgemeester Liesbeth Verstreken is 
verantwoordelijk voor veiligheid.

zoersel@n-va.be



Op kamp: Zoersel helpt
Onze jeugdbewegingen trekken weer op kamp. Lang voor-
af legt de leiding van K.L.J, Chiro en Scouts de kampplaatsen 
en -data vast. Iedereen die ooit zo’n kamp meemaakte, weet 
dat u er unieke ervaringen opdoet.

De jeugdbewegingen zijn blij met elke ondersteuning en 
voor de jeugdkampen steekt de gemeente een tandje bij.
De Jeugddienst stelt de planning op voor het vervoer van 
het materiaal van en naar de kampplaatsen. Die hulp maakt 
de organisatie van een onvergetelijk kamp voor leiding en 
deelnemers net iets haalbaarder. Met dank aan de mensen 
van de Technische Dienst die voor de uitvoering zorgen.

Bestuurslid in de kijker: 

Wannes Van de Velde
Ik ben een in 1994 geboren en getogen Hallenaar en woon sinds 2016 samen 
met mijn vriendin Leen in Halle. In 2021 zijn we trotse ouders geworden van 
onze zoon Tuur. 

Sinds 2019 ben ik secretaris van N-VA Zoersel en zetel ik in het bijzonder 
comité voor de sociale dienst. Dat is onder meer bevoegd voor de individuele 
dossiers inzake maatschappelijke dienstverlening en maatschappelijke integra-
tie. De sociale aspecten van het gemeentebeleid liggen me nauw aan het hart. 
Ik wil me mee blijven inzetten voor een Zoersel waar niemand uit de boot valt. 
Verder ben ik ook bermmeester en verwijder ik zwerfvuil in mijn wijk.

Ik was jarenlang actief in het verenigingsleven en de Zoerselse jeugdraad. Ik 
ben erg begaan met de Zoerselse jeugd. Die moet de kans krijgen om – respect-
vol – jong te zijn. Zij moet in onze mooie landelijke gemeente de fundamenten 
kunnen leggen voor een mooie toekomst.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/zoersel



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


